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Riet en Janus 

Benoemd tot ereleden 
van de vereniging. 

 

Het nieuwe websiteadres voor kbo Zeewolde: 

Per 1 januari 2024 in de lucht. 

Er wordt nog druk aan gewerkt, om het compleet 

te maken.  

Ga er eens een kijkje nemen. 

https://kbo-flevoland.nl//zeewolde/index.html  
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Bestuur pagina 
 

Van oudjaar naar nieuwjaar 

Het is begin januari, de zon schijnt uitbundig en het lijkt wel dat wij drie maanden van wolken en regen zijn 

vergeten. Wij horen vaak  “De tijd gaat zo snel en er komt zoveel nieuws op ons af”. Toch moeten wij 

constateren dat de wereld in brand staat . Denk alleen maar aan de nu al bijna twee jaar durende oorlog in 

Oekraïne en de strijd in Gaza tussen Israël en Hamas. Maar in de donkere dagen rond Kerstmis zagen wij 

veel mooie verlichting in de straten van Zeewolde. Het is kleurrijk en lijkt soms wel op een wedstrijd . Zo 

kunnen wij rond deze tijd van het jaar wel meer vragen stellen. Veel gaat volgens het nieuws niet goed in 

ons land. Maar daarnaast wordt ons medegedeeld dat er nog nooit zoveel betalingen hebben plaats 

gevonden voor Kerstmis. Ook met de jaarwisseling gaat er steeds meer vuurwerk de lucht in. Geeft dit aan 

dat de beleving van het Kerstfeest totaal is veranderd anno 2023? Gaat het niet steeds om meer , meer in 

plaats dat wij vooral mensen ontmoeten en oog hebben voor elkaar. Arm en rijk groeien steeds verder uit 

elkaar waardoor voedselbanken steeds meer klanten krijgen . Ook de bekende kerstpakkettenactie komt op 

steeds meer adressen. Bij het nieuwe jaar wensen wij velen een voorspoedig , gezond en gelukkig nieuw 

jaar. Ik zou zeggen: moet dit niet het uitgangspunt zijn op alle dagen van het jaar? 

Ook binnen de KBO is het een gedenkwaardige jaarwisseling. Wij hebben u allen al uitgebreid op de hoogte 

gebracht over het stoppen van de samenwerking tussen PCOB en KBO landelijk. Dit betekende een aantal 

aanpassingen op landelijk , provinciaal en plaatselijk gebied. Hier is hard aan gewerkt en wij mogen 

vaststellen dat de vereniging positief het nieuwe jaar in gaat. Als lid zal u hier niet veel van merken alleen 

zult u nu naast het eigen blad het magazine ONS bezorgd krijgen. Wij horen graag uw reacties over de 

inhoud van dit blad. 

Dan nog even aandacht voor onze eigen activiteiten. Op 14 december hadden wij een goed verzorgde en 

goed bezochte Kerstmiddag. The Neighbour Sisters bezorgden  ons een bijzonder sfeervol feest. Populaire 

engels-en Nederlandstalige liederen, gedichten en teksten gaven een waardige Kerstsfeer deze middag 

Op 28 december brachten wij een bezoek aan Holiday on Ice in Amsterdam. Een laatste activiteit van Janus 

en Riet in functie. Het was een wervelende show waar wij met verbazing in werden meegezogen. Licht, 

geluid en het verhaal, alles klopte. Als toegift kregen wij nog een stadstoer door het mooi versierde 

centrum van Amsterdam. 

Tenslotte de nieuwjaarsbijeenkomst met een bijzondere inhoud. De film “de Fanfare” was voor velen wel 

bekend, opnieuw om te lachen bij de mooie beelden uit die tijd. Daarnaast was er natuurlijk het afscheid 

van het gouden duo Riet Tijssen en Janus Rennen. Beiden dragen nu met ere de gouden speld van de KBO. 

Het zijn denk ik de bekendste leden van onze vereniging .Zij hebben heel veel vrijwilligerswerk gedaan op 

een vaste en vertrouwde manier. Daarbij stond de zorg voor de deelnemers altijd voorop. Nogmaals 

hartelijk dank en ik hoop jullie nog vaak te zien als deelnemer bij de komende activiteiten .De nieuwe 

mensen Maria, Marijke en Rob veel succes. Het jaar 2024 is begonnen. Laten wij er met elkaar voor de KBO 

een mooi jaar van maken . Samen zijn wij KBO Zeewolde  

Piet Verschure  

  

  

 

 
 

Heeft u een ander e-mailadres, 

bankrekeningnummer of telefoonnummer? 

Wilt u dat dan alstublieft doorgeven aan: 

Agnes Croese van de ledenadministratie.  

Per mail: leden.kbozeewolde@gmail.com of 

per tel.: 06 1514 7565. Bij voorbaat dank. 
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Activiteitenplanning 2024 
 Datum.                          Onderwerp                                     Locatie / organisator                 
  

Donderdag 15 februari Presentatie over Godfried Bomans Open Haven / Activiteitencommissie  
 

Donderdag 14 maart ALV leden vergadering 
  

Open Haven / Activiteitencommissie 
Meer info. volgt in de volgende EB 

Dinsdag 16 april Bustoer Nederland / Activiteitencommissie 

* Wijzigingen voorbehouden 
 
Annuleringsregeling: 

Terugbetaling van volledige restitutie van een activiteit:   
Alleen wanneer dit vóór de uiterste datum van inschrijving gemeld is. 
Wanneer geannuleerd wordt tussen de uiterste datum van inschrijving en de activiteit, moeten administratiekosten 
betaald worden: activiteit tot € 30,- : €  5,-  en activiteit boven de € 30,- : €10,- .  
Er vindt geen terugbetaling van kosten plaats wanneer een activiteit is uitgevoerd door een externe partij die geen 
restitutie bij annulering door een lid verleent. 

 
Mailadres voor aanmelding en annulering van activiteiten:  activiteit.kbo@outlook.com 
 

 
ANDERE ONTMOETINGSMOMENTEN: 

 

• Op donderdagmiddag in de Meermin v.a. 13.30u. is er gelegenheid elkaar te ontmoeten 
om b.v. gezelschapsspelletjes te spelen of te kaarten, een goed gesprek bij het genot van een     
kopje koffie of thee. 

• Op vrijdagmorgen tussen 10.00u. en 12.00u. in Open Haven en de Meermin voor een  
 Kopje koffie of thee. 

• Op de laatste zondag van de maand, in de Meermin, tussen 14.00u. en 17.00u.  
 

            I.V.M. VERANDERINGEN BIJ DE KBO  
     NIEUWE INLEVERDATA`S VOOR DE EB 

  
 
 
 
 
 
 
 

 
  

 

  

 

 

 

 

 

 

Kopij EB t/m 
woensdag d.d.: 
inleveren 

EB Nr.  
in 2024 

EB verschijnt   
vanaf:                

14 februari 324 29 februari 

13 maart 325 28 maart 

10 april 326 25 april 

15 mei 327 30 mei 

12 juni 328 27 juni 

24 juli i.v.m. vakantie 329 29 augustus 

11 september 330 26 
september 

16 oktober 331 31 oktober 

13 november 332 28 november 

 

Brengt u een lid aan bij de kbo 

dan krijgt u een taartje cadeau 

 

GEZOCHT!!  

Gastvrouwen of gastheren 

Wie komt ons gezellige team 

versterken? 

Bel of mail dan met Maria te Molder. 

Mob. 06-121 217 91  mail: mtemolder@hetnet.nl 
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STEDENBAND Harderwijk – Znojmo,  

   

 

 

 

 

 

 

Deel 6: Wat heeft een groter belang, de historie of de economie? 

Toen wij medio 2005, met een uitwisseling in het kader van de Stedenband, weer in  Znojmo 

waren, namen we kennis van een brede maatschappelijke discussie tussen verschillende 

inwoners van Znojmo.  

Unesco had de Rotunda aldaar aangewezen als Nationaal Erfgoed. UNESCO is het meest 

bekend om het Werelderfgoedverdrag en de daarbij behorende Werelderfgoedlijst. Het 

verdrag uit 1972 heeft als doel om erfgoed dat van unieke en universele waarde is voor de 

mensheid, beter te kunnen bewaren voor toekomstige generaties. 

 

 

De rotonde van St. Catherine (Tsjechisch : Rotunda sv. Kateřiny ), is een romaanse 

rotonde  Het is het meest waardevolle monument van de stad en beschikt over één van de 

oudste fresco 's in de Tsjechische landen. Naast de religieuze motieven is vooral de lovende 

weergave van de heersende Přemyslid-dynastie van belang Het gebouw was oorspronkelijk 

een kasteelkapel, gewijd aan de Maagd Maria, gebouwd in het midden van de 11e eeuw. De 

schildering is gemaakt in opdracht van Konrad II van Znojmo ter gelegenheid van zijn 

huwelijk met Mary (Marija), dochter van Uroš I van Servië in 1134.  

Afgezien van het donorpaar, Konrad en Mary, wordt de identiteit van de andere afgebeelde 

leden van de dynastie betwist onder de historici. Twee uitzonderingen zijn de Přemysl de 

Ploegman , de legendarische voorouder van de dynastie, en Vratislaus I , de eerste koning 

van Bohemen. 
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Direct naast de Rotunda bevindt zich de lokale bierfabriek die van groot economisch belang is 

voor de werkgelegenheid van deze plaats. Het bier wordt hier gebrouwen sinds 1278 toen de 

Romeinse koning Rudolf I de stad het brouwrecht verleende. 

           

Probleem: de hop-ketels van de bierfabriek staan naast de Rotunda en de stoom van de 

ketels bedreigt de Rotunda en de daarin aanwezige fresco’s. Een paar grote en hoge 

ventilatiebuizen veranderen weinig aan de risico's voor de fresco’s, want bij drukkend weer 

daalt de stoom direct neer op de Rotunda. 

Oplossing: willen we de historische fresco’s in de Rotunda bewaren, dan moet de bierfabriek 

verplaatst worden! 

De eigenaar en de werknemers van de bierfabriek voelen daar geen barst voor. Waarom 

moet de fabriek verhuizen voor een paar fresco’s? De fabriek staat hier al jaren en dit heeft 

nog nooit problemen opgeleverd! Verplaats die Rotunda maar! 

Ook de discussie wie er het eerst was de Rotunda of de bierfabriek levert weinig 

perspectieven op. Het historisch belang van de Rotunda en het standpunt van UNESCO 

leggen ook weinig gewicht in de schaal. Immers: Er zijn zoveel kerken en monumenten in 

Tsjechië die allemaal van historisch belang zijn. Bekend is dat tijdens het communistisch 

tijdperk er –voornamelijk door geldgebrek- geen afbraak van oude panden of  monumenten 

plaatsvond, maar dat deze gebouwen ’gewoon’ bleven bestaan. Nu worden deze ineens 

belangrijk en krijgen zij de status van Werelderfgoed. 

In Nederland gooiden we deze historische panden, na de 2e Wereldoorlog, gewoon plat om 

plaats te maken voor nieuwbouw. In Harderwijk zijn veel historische gebouwen gesloopt om 

een nieuwe allure aan de stad te geven. Nu schaam je je voor dit ingezette beleid in de 

vorige eeuw. Vergelijk de binnenstad van Harderwijk eens met bv Elburg of Kampen waarin 

die historie wél is bewaard, dan zie je het verschil.  

 

 

Proost!  

Walter Lodewijk. 

 

In een artikel dat ik op het internet vond, staat dat de 

Heineken Brewery Company de bierfabriek heeft overgenomen 

en heeft verplaatst naar Brno. In 2014 werd een deel van het 

fabrieksterrein gehuurd door Znojmo City Brewery dat er weer 

een brouwerij met de productie van bier in begon. Of de 

Rotunda nu beschermd is tegen de stoom van de hop kan ik 

nergens vinden.  Ik zie zowel de bierfabriek als de Rotunda 

nog steeds op de website staan, dus ik denk dat alles 

onveranderd is gebleven. 
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Kerstpakkettenactie 2023: Het was weer een geweldige actiedag! 

Op vrijdag 22 december jl. hebben wij weer de jaarlijkse kerstpakkettenactie gehouden 

samen met afgevaardigden van alle kerken van Zeewolde. In de zaal van de PGZ stonden 

lange rijen stoelen met kleurige boodschappentassen. Op de tafels onder de toren hebben we  

‘s morgens al veel lekkere dingen gegroepeerd. Deze artikelen mochten we ophalen bij 

diverse bedrijven.  

Ook hebben bijna alle basisscholen meegedaan levensmiddelen in te zamelen, een geweldig 

initiatief. Op de Levant hebben de stagiaires een inzameling gehouden. Allemaal heel erg 

bedankt. 

Vanaf ‘s morgens 10 uur kwamen mensen naar Open Haven om hun gaven te brengen. Het 

was geweldig om te ervaren dat er zoveel mede-inwoners van ons dorp aan hun naasten 

denken die het wat minder goed hebben. 

In de loop van de middag zijn de vrijwilligers bezig geweest om de 

tassen te vullen met de artikelen die gebracht werden. Alle 

pakketten werden voorzien van onder meer kerstbrood, boter, 

koffie, thee, bonbons, chocolademelk, frisdrank, zoutjes, nootjes, 

ragout, pasteibakjes en allerlei andere artikelen om een feestelijke 

maaltijd te maken. De boodschappentassen werden weer goed 

gevuld.  

Vanwege voldoende financiële bijdragen kregen de adressen ook 

een vlees- of visbon. Voor de tassen van de jongeren van de 

Basisz en ’s-Heerenloo was er een munt van de Leeuw snacks 

toegevoegd. De AKZ schonk een cadeaubon; te besteden bij de 

Basisz met kerstwens voor iedereen. Ook werden er nog veel door 

kinderen gemaakte kerstkaarten in de tassen gedaan.  

‘s Avonds werden de boodschappentassen door een grote groep vrijwilligers van alle kerken 

bezorgd. Uiteindelijk zijn er op 335 adressen een volle tas met heerlijke artikelen bezorgd. 

Voor veel inwoners van Zeewolde was dit pakket een welkome aanvulling voor de maand 

december. De kerstpakkettenactie is daarom mede door u een succes geworden. We 

bedanken u allen heel hartelijk, die hieraan hebben meegewerkt in welke vorm dan ook, want 

ook uw financiële steun is onmisbaar.  

We hopen u volgend jaar weer te mogen 

begroeten tijdens de actiedag die dan 

gehouden wordt op 20 december! 

Namens de kerstpakkettencommissie 

Tiny Schor.  
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Spectaculaire reis naar Holiday on Ice in Amsterdam 

Donderdag na kerstmis was een onvergetelijke dag voor de 

leden van de KBO die deelnamen aan de excursie naar 

Holiday on Ice in Amsterdam. De busreis begon op tijd, we 

kregen voorafgaand aan de show al een bustour door IJburg 

van Ed, de vriendelijke chauffeur, die veel interessante details 

vertelde. Vol verwachting en enthousiasme werden we voor 

de ingang van de RAI afgezet en al snel werden de 

verwachtingen overtroffen door een ongelooflijk 

spectaculaire show. 

Voor de pauze werden we getrakteerd op een visueel festijn 

van dansende schaatsers in prachtige kostuums die de 

verbeelding prikkelden. De show omvatte een betoverende 

verhaallijn over liefde. De kunstenaars op het ijs verbaasden 

met hun vaardigheden en zorgden voor een adembenemend 

schouwspel. Mede door de spectaculaire lichteffecten en 

mooie muziek werd het een prachtig geheel. 

Na een pauze vervolgde de show met nog meer glans. De artiesten schitterden werkelijk op het ijs, met 

uitmuntende prestaties die de toeschouwers versteld deden staan. Hun vloeiende bewegingen en 

indrukwekkende choreografieën waren een lust voor het oog. De show eindigde spectaculair met 

vuurwerk. 

De terugreis, met krentenbol en chocomel, was niet alleen een rit naar huis, maar een extra traktatie 

dankzij de attente buschauffeur. Hij trakteerde de groep op een prachtige lichtjestoer door de straten van 

Amsterdam. wat een betoverende toevoeging was aan een reeds 

magische dag. Met vreugdevolle herinneringen en een warm gevoel van voldoening kwamen de 

deelnemers veilig en tevreden terug in Zeewolde. 

Deze reis naar Holiday on Ice zal ongetwijfeld nog lang in de herinneringen van de deelnemers voortleven 

als een dag vol schoonheid, emotie en genegenheid voor de artiesten van deze geweldige show.  

Dank voor de organisatie Janus en Riet, de laatste dag die jullie samen hebben georganiseerd. Heel fijn dat 

ik deze dag, als niet KBO lid, met jullie mee mocht vieren. Mocht er nog eens zo’n leuk uitje zijn en er 

iemand gezocht worden om een artikel te schrijven en foto’s te maken, hou ik me aanbevolen. 

Hartelijke groeten, Angenita Gieling 
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MEDEDELING OVER UW CONTRIBUTIEBETALING IN 2024: 

Alle leden die toestemming hebben gegeven voor betaling door middel  
van automatische incasso: deze zal eind februari a.s. afgeschreven worden. 
 

Die leden die niet zeker weten of de contributie automatisch afgeschreven 
wordt: betaal dan nog niet zelf, maar vraag dit eerst even na bij de 
ledenadministratie. Dit voorkomt extra kosten die het gevolg zijn van het weer 
terugstorten van een dubbele betaling. 

 

Als u KBO Zeewolde nog niet gemachtigd heeft om de contributie automatisch te betalen, dan verzoeken 
wij u om dit alsnog te doen. Het gaat om het bedrag van € 30,- per jaar en dit bespaart de penningmeester 
een hoop tijd. Het contributiebedrag is gering en u loopt geen enkel financieel risico, want terugboeken via 
uw bank is altijd mogelijk. Geef de machtiging zo snel mogelijk, doch uiterlijk voor 15 februari, door aan de 
ledenadministratie dan kan uw betaling ook eind februari 2024 automatisch afgeschreven worden. 
 

Bent u in 2023 naar een andere bank overgestapt of is uw rekeningnummer gewijzigd? Geef dat dan 
alstublieft ook zo snel mogelijk door. 
 

Is uw emailadres en/of telefoonnummer gewijzigd, of nog niet bij ons bekend, meld dit dan ook even aan 
de ledenadministratie dan kunnen wij uw gegevens in ons systeem aanpassen. 
 

Leden die bezwaar hebben tegen automatische betaling en de contributie zelf willen blijven betalen: 
jammer, maar wilt u hier dan vóór 1 maart 2024 toe overgaan? 
 

Ledenadministratie: Agnes Croese emailadres: leden.kbozeewolde@gmail.com      tel.nr. 06-15147565 
Penningmeester: Walter Lodewijk emailadres: kbopen.zeewolde@gmail.com          tel.nr. 036-5225848 

 
 
 

Klaverjastournooi KBO-Flevoland 2023. 
Uitslagen van het Klaverjastoernooi 2023. 
 

Onlangs heeft dit tournooi om de wisselbeker, in Dronten plaatsgevonden.  
 

Uitslagen: 

Afdeling met de gemiddelde hoogste score: Lelystad met 4726 punten, 

wisselbeker!!!                                       

                                                                  Zeewolde met 4591   ,,    . 

                                                                  Dronten met 4470     ,,    .                                                                  

 

Poedelprijs was voor Mevr. Groenhoff van afd. Zeewolde, met 3990 punten,poldermand. 

 

Puntenprijzen waren voor 1.Mevr. Schutte, van afd. Lelystad met 5724 punten. 

                                      2.Mevr. van Hattem, van afdeling Lelystad met 5482 punten. 

                                      3.Mevr. Verschuure, van afdeling Dronten met 5231 punten. 

 

Onze afdeling heeft met 10 spelers meegestreden, de prestaties op een rij; 

1. Miet Rennen       met 5020 punten.      6.  Jan Gordijn     met 4602 punten . 

2. Jaap Mul              ,,   4934     ,,    .      7.  Janus Rennen    ,,  4512     ,,    . 

3. Sjaan Huiden       ,,   4752     ,,    .      8.  Richard Huiden  ,,   4371    ,,     .  

4. Vera Mul             ,,    4732     ,,    .      9.  Ria Dekker        ,,   4309    ,,     . 

5. Ria Laanen          ,,    4692     ,,    .    10.  Netty Groenhoff ,,   3990   ,,     . 

 

Bovengemiddelde scores in het speelveld van in totaal 48 klaverjassers, proficiat!!! 

 

                                                                                                      JANUS. 
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KERSTMIDDAG 14 DECEMBER 2023 IN OPEN HAVEN 

 

   Het was weer een echte ontmoetingsmiddag,  

   de kerstmiddag van 14 december jl. in de Open Haven. 

     

   De bijeenkomst zou beginnen om twee uur, maar er moest zoveel  

   begroet en bijgepraat worden, dat een Sister van de Neighbour  

   Sisters, die de middag zouden verzorgen,  

   ons bijna bestraffend mededeelde, toen ze zich eindelijk    

   verstaanbaar kon maken, dat het al zeven over twee was! 

 

 

Wat was het een genot om te luisteren en te kijken naar 

deze twee Sisters. 

Zij wisten met hun mooie stemmen met o.a. à capella 

repertoire, populaire engels- en Nederlandstalige 

liederen, gedichten en teksten onze kerstbijeenkomst 

tot een bijzonder sfeervol feest te maken. 

 

 

Daarbij kwam nog de catering: Onder de bezielende leiding 

van Rob, Marijke en Maria werden we bijna overvoerd met 

borrelhapjes en -drankjes. 

Het begin van het jaarlijkse gevecht met de 

eindejaarscaloriën!  

 

Maar, het was alleszins de moeite waard… 
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PHILIPIJNEN 

“Wie voelt er wat voor met gezin voor een paar (?) jaar(!) op de Philipijnen te gaan wonen? 

Er moeten nl. Philipijnse vliegers getraind worden voor de vluchten tussen de luchthaven van Manilla 

en de booreilanden in de Zuidchinese zee”. Hemelsbreed liggen deze eilanden ten westen van het 

eiland Palawang op de afstand van ongeveer 460 kilometer van de Filipijnse hoofdstad (Amsterdam-

Parijs). 

En daar werd een KLM Sigorsky Helikopter (toen de op 

één na grootste civiele helikopter) voor gebruikt. 

Heel interessant, maar met opgroeiende kinderen? 

Amerikaanse scholen? Achterlaten bij oma en opa of op 

een internaat? 

Toch vonden wij het voor onze kinderen ook een ervaring 

voor het leven. 

Eerst met de vijf echtparen “even” huizen zoeken, dus 1e klas vliegen met alles erop en eraan. 

Prachtig hotel in Manilla, waar wij vrouwen (tot onze verbijstering) als laatsten aan tafel bediend 

werden en bij de mannen zelfs het servet op de schoot gelegd werd! In onze ogen de omgekeerde 

wereld, maar zij genoten. Kinderen inschrijven op de Internationale School, oriënteren. Een hele 

belevenis, een prachtige reis en verblijf in een ander werelddeel, andere mensen en ander klimaat. 

Engels/Amerikaans de voertaal, er achter komen dat je schoolengels bijgespijkerd moet worden en 

meteen ook maar Tagalok (Filipijns) leren. 

Denken dat het voor de vliegers een droom moet zijn: met een helikopter vliegen over de Zuidchinese 

zee naar de booreilanden! Wat een verschil met Nederland! Die grauwe Noordzee! Wat een mooi 

gezicht: zo van bovenaf op die prachtige blauwe/groene zee te kijken met die sprookjesachtige kleine 

eilandjes met witte strandjes! 

Ja, in het begin is het leuk, heb ik uit betrouwbare bron gehoord, maar het gaat vervelen! Vooral 

urenlang achter het stuur zonder een aardige/mooie stewardess, die je om het half uur vraagt watje 

wilt eten of drinken. Vergeet het maar. Met twee vliegers “piloten” mocht ik ze niet noemen, urenlang 

met niet al te grote snelheid met 18 snurkende, stinkende en vaak lallende passagiers op de terugweg 

en chagrijnig op de heenweg, omdat ze weer 10 dagen in de hitte moesten werken. Maar ja, het salaris 

was niet slecht en de behuizing al helemaal niet! 

Huis met zwembad en kinderen op de Internationale School. Om 7 uur ’s morgens met de schoolbus 

opgehaald en ’s middags om 5 uur weer thuisgebracht. Moeder lekker vrij. Heerlijk uitrusten na alle 

hectiek van verhuizen naar zelfs een ander werelddeel. Maar toen de inboedel wel wat lang op zich 

liet wachten en zo’n hele dag alleen aan het zwembad met een tuinman en twee dienstmeisjes, die heel 

moeilijk Engels spraken, begon de grote verveling. Natuurlijk, we waren met nog vijf gezinnen, maar 

we hadden geen vervoer, het was bijna elke dag over de 30 graden. De mannen waren aan het werk en 

we hadden ternauwernood telefoonverbinding als ie het al deed! 
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Totdat we ontdekten, dat wij toch ook van het vervoer dat nog wel bij 

ons in de buurt kwam, de tricycle, gebruik zouden kunnen maken. 

Tenminste de kleinste en slankste van ons! Want het was wel een 

gammel vervoermiddel en je was compleet afhankelijk van de 

“chauffeur”. Ook wat de snelheid betreft. Zeker als het een oudere 

man was schaamde je je dat hij zo hard moest trappen. In onze ogen 

ook nog voor heel weinig geld, maar natuurlijk gaven wij ze (in hun 

ogen) grote fooien en ze vervoerden ons graag. 

Alles beter dan een volgeladen met wriemelende Philipijnen, die 

levensgevaarlijke toeren uithaalden om toch ook maar mee te kunnen. 

De eerste keer was doodeng: instappen in zo’n gammel bakje en daarin proberen te zitten op een 

plekje waar een derde gedeelte van ons Europees lijf op past, ondertussen hopend dat ie niet omvalt 

met chauffeur en al. Ook dat went en het was de enige oplossing om uit huis te komen, elkaar te 

bezoeken en ook nog eens de winkelstand te bekijken. Dichtbij huis was niets te beleven, alleen voor 

inwoners, maar het centrum was typisch Amerikaans. En als je wat gekocht had onder het toeziend 

oog van een begeleidend beeldschoon meisje, dat geen centimeter van je vandaan ging, moest je 

proberen naar de kassa te komen. Nee, zij griste het geld uit je hand en liep er snel mee weg. Jij er 

de eerste keer natuurlijk hollend achteraan. Gelukkig waren deze winkels nooit druk en kon je 

makkelijk zien waar je geld naar toeging. Alles natuurlijk keurig. 

Na een paar gesprekken met Holland kregen we een auto met chauffeur! Wat hebben we genoten: ons 

laten rijden als echte rijkaards met een bijzonder behulpzame, intelligente man. Hij bracht ons naar 

de mooiste, drukste, meest interessante plekjes, waar geen blanke meer te zien was. 

In het begin toch wel griezelig, hij kon van alles met ons uithalen en ook nog losgeld vragen, 

bedachten we voordat we ons maar overgaven en genoten!! 

Elly Ottevanger 

Nieuwjaarsreceptie 2024 
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Column: Adrie: Welkom in 2024 
 

Allereerst voor iedereen die ik nog niet gehad heb: een zalig nieuwjaar. 
 

De kerst en oud en nieuw met alle toespraken, diners en bijeenkomsten met de nodige 
terugblikken en vooruitzichten liggen alweer achter ons. 
De kerstboom en de kerststal zijn weer voor 11 maanden opgeborgen, 
evenals de ijsbaan op het Kerkplein, het gewone leven is weer begonnen. 
 

Ook bij de KBO hebben we onze kerst en een gezellige nieuwjaarsbijeenkomst gehad. 
Bij de nieuwjaarsbijeenkomst stond een optreden van de dames van JAMmer op het programma 
maar door een recent sterfgeval in de familie van één van de dames ging dit niet door. 
Voor deze mensen dus geen goed begin van het nieuwe jaar. 
Wij wensen de betreffende dame heel veel sterkte voor haar en haar familie. 
Ook kwam er het bericht dat pastoor Jan van der Meer op 80 jarige leeftijd was overleden en dat 
ons medelid Igno Wedemeier er slecht aan toe was. 
Laten we hopen dat we het komende jaar niet te veel van deze berichten krijgen. 
Maar dit hebben we jammer genoeg niet zelf in de hand. 

Voor het optreden moest er een alternatief gevonden worden.   

Dit werd gevonden in de de film “De Fanfare” uit 1958 van Bert Haanstra,  
een uitstekende keuze vond ik persoonlijk. Blijft een leuke film, 
ook al was dit de zoveelste keer dat ik hem zag. 
Ook hebben we die middag afscheid genomen van de oude activiteiten 
commissie Janus en Riet.  
Het feit dat ze werden vervangen door 3 nieuwe leden bewijst dat ze veel 
werk hebben verzet voor de ontspanning binnen de KBO. 

Een nieuw jaar met nieuwe verwachtingen, veranderingen, vooruitzichten en goede voornemens. 
Of de verwachtingen uitkomen, de veranderingen de juiste zijn? ; we wachten het af. 
En of we onze goede voornemens kunnen volhouden? Ja, dat ligt aan ons zelf. 
In ieder geval wordt het weer voorjaar, zomer en herfst en winter, en krijgen we tegen het eind van het jaar 
weer de feestdagen. Verder is het koffiedikkijken wat 2024 ons brengt. 
Hopelijk meer vrede in de wereld, misschien is dat de oplossing voor het vluchtelingenprobleem. 
En natuurlijk veel mooi fiets- en wandelweer zodat we weer fiets- en wandeltochtjes kunnen maken  
met de KBO en familie.  We wachten het af. 

A3 
 

Familieberichten 
Helaas bereikte ons dit bericht:  
 
 Dat van ons is heengegaan:  
 

M.J. Steman-Bosgoed 
   Riet 

       
    Ϯ  22 december 2023 
       op 82 jarige leeftijd 
 
  
Wij wensen familie en alle dierbaren  
heel veel sterkte in deze moeilijke periode. 
 
De uitvaart heeft reeds plaatsgevonden 

Helaas bereikte ons dit bericht:  
 

Dat van ons heengegaan:  
 

J.F. Brokkaar 
Hans 

         
         Ϯ  10 december 2023 
            op 83 jarige leeftijd 
  
  

Wij wensen familie en alle dierbaren  
heel veel sterkte in deze moeilijke periode. 

 
De uitvaart heeft reeds plaatsgevonden. 
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Puzzel je mee? Zweeds 
De omschrijvingen staan in de hokjes in het diagram. De pijl bij het omschrijvingshokje geeft aan in welke 
richting het antwoord moet worden ingevuld. 

 
 
Uitslag puzzel EB 322 
woordkunstenaar 

Uitslag in de volgende 

EB 324 maart 2024 
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Brengt u een lid aan bij de kbo,  

dan krijgt u een taartje cadeau 

 

 

 

  
INFORMATIE  

 

Bestuursfunctie Persoonlijke gegevens Telefoon 

Voorzitter Piet Verschure, Dwingelderveld 5 
verschurepiet@gmail.com 

06-572 094 83 

Secretaris 
 

Jan Hoogeboom, Radon 33 
secretaris.zeewolde@hotmail.com  

036-848 62 80 
 

Penningmeester / vicevoorzitter Walter Lodewijk 
kbopen.zeewolde@gmail.com 

036-522 58 48 

Coördinator activiteitencommissie Rob Thoen, Boomkleverlaan 45 
activiteit.kbo@outlook.com 

06-229 781 04 
 

Ledenadministratie Agnes Croese 
leden.kbozeewolde@gmail.com    

06-151 475 65 
 

Lief en leed Ria Heinsbroek, Coulisse 7 
b.n.j.heinsbroek54@gmail.com 

06-465 460 03 
 

Vertegenwoordiging  
in de 55+ Raad   

Elly Ottevanger, Marktpad 64 
elly.ottevanger@planet.nl 

036-522 19 89 
 

 
 

  

Veiligheidsadviseur Richard Steur 
c.r.steur@gmail.com                                   

036-522 66 83 

Coördinator Belastinghulp    Jan Gordijn 
jgordijnl939@kpnmail.nl 

036-522 62 82 

Coördinator gastvrouwen Meermin Maria te Molder 
mtemolder@hetnet.nl 

06-121 217 91 
 

Activiteitencommissie Rob Toen, Maria Thole , Marijke van der Zwet  
aanmelding en annulering van activiteiten: 
activiteit.kbo@outlook.com 

06-229 781 04 
 

Acquisitie “Even Bijpraten” Gerrit  Thiele, de Nes 5 
gerritenchristien@gmail.com 

06-290 366 87 

Redactie “Even Bijpraten” Ida Hazelaar,  Radon 33 
redactie.ebzeewolde@hotmail.com 

036-848 62 80 
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Beheer internetsite  
www.kbo-flevoland.nl  
Op deze site is “Even Bijpraten”  
in kleur te lezen 

Ida Hazelaar,  Radon 33 
websitebeheerder.zeewolde@hotmail.com 
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036-848 62 80 

Lief en leed 
          

Als u iemand weet die jubileert, ziek is, of een 
attentie verdient, wilt u dit dan aan  
Ria Heinsbroek doorgeven? 
b.n.j.heinsbroek54@gmail.com 

06-465 460 03  

Aanmelding als lid:  
kan gedurende het hele jaar  
 

Opzeggen lidmaatschap:  uiterlijk 1 dec., 
daarna loopt het lidmaatschap automatisch 
door tot 1 dec. van het volgende jaar . 
leden.kbozeewolde@gmail.com    
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Leden met ondersteunende functies: 
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